

That the Sub-committee report and make recommendations for any necessary changes or other actions to the Standing Committee no later than September 1, 1985;

That the Sub-committee have the power to retain expert, professional, technical and clerical staff;

That the Sub-committee be empowered to adjourn from place to place within Canada;

That Members of the Sub-committee and alternates, to be designated in the absence of a member of the Sub-committee by the Chairman, be empowered to attend meetings and travel.

4. That the Sub-committee be empowered to send for persons, papers and records, to sit while the House is sitting, to sit during the period when the House stands adjourned, to print from day to day such papers and evidence as may be ordered by it and to authorize its Chairman to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present.

Professors Ratushny and Black made statements and answered questions.

At 11:01 o'clock a.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

AFTERNOON SITTING

(7)

The Sub-committee on Equality Rights of the Standing Committee of Justice and Legal Affairs met at 3:40 o'clock p.m., this day, the Chairman, Patrick Boyer, presiding.

Members of the Sub-committee present: Patrick Boyer, Pauline Browes, Roger Clinch, Mary Collins, Svend Robinson, Maurice Tremblay.

Witness: From Carleton University: Jill Vickers, Professor of Political Science, Director of the Institute of Canadian Studies.

The Sub-committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, March 5, 1985 (*See Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, March 26, 1985*).

The witness made a statement and answered questions.

At 17:00 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

Que le sous-comité présente son rapport et recommande tous changements nécessaires ou autres mesures au Comité permanent au plus tard le 1 septembre 1985;

Que le sous-comité soit autorisé à retenir les services d'experts et d'employés professionnels, techniques et de bureau;

Que le sous-comité soit autorisé à voyager au Canada.

Que les membres du sous-comité et leurs substituts, qui seront désignés par le président en l'absence d'un membre du sous-comité, aient le pouvoir de participer aux réunions et d'effectuer des déplacements.

4. Que le sous-comité soit habilité à convoquer des personnes, à exiger la production de documents et de dossiers, à se réunir pendant que la Chambre siège ou est ajournée, à faire imprimer au jour le jour les documents et témoignages dont il peut ordonner l'impression et à autoriser son président à tenir des réunions pour recevoir les témoignages et en autoriser l'impression en l'absence d'un quorum.

Les professeurs Ratushny et Black font une déclaration et répondent aux questions.

A 11 h 01, le Sous-comité lève la séance jusqu'à nouvelle convocation du président.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(7)

Le Sous-comité sur les droits à l'égalité du Comité permanent de la justice et des questions juridiques se réunit, ce jour à 15 h 40, sous la présidence de Patrick Boyer (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Patrick Boyer, Pauline Browes, Roger Clinch, Mary Collins, Svend Robinson, Maurice Tremblay.

Témoins: De l'université de Carleton: Jill Vickers, professeur de sciences politiques, directeur de l'Institut des études canadiennes.

Le Sous-comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 5 mars 1985 (*Voir Procès-verbaux et témoignages du mardi 26 mars 1985*).

Le témoin fait une déclaration et répond aux questions.

A 17 heures, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Sous-comité

Dave Cook

Clerk of the Sub-committee